
Reactie op ontwerpregeling Jachtseizoen Haas en Konijn 

Geachte mevrouw de Minister, 

Ik schrijf u als landgoedeigenaar in Overijssel, jager, natuurbeheerder met inmiddels 30 jaar ervaring 
in actief particulier Flora en Faunabeheer. 

Wekelijks in het veld om de populaties te bekijken, de biotoop te verbeteren (akkerranden, poelen, 
verwildering van ruige hoekjes)) en schade te bestrijden. De intensieve landbouw en recreatiedruk ( 
met namen door Corona pandemie) maakt populaties minder zichtbaar, maar decimeert ze 
allerminst. Met warmtebeeldkijkers zien we ’s nacht een enorm goede hazenstand die zeker 3-5 maal 
hoger is dan de stand die overdag zichtbaar is. Eerlijk gezegd groeit de stand de laatste jaren! Bij de 
konijnen is het beeld wisselender. De konijnen stand is zeer volatiel. Fantastische jaren worden 
opgevolgd door jaren waarin de stand veel lager is.  

Als beheerders en particuliere natuurbezitters  hebben wij belang bij een goede wildstand en de 
continuïteit hiervan. We bepalen zeer nauwkeurig waar en hoe intensief er gejaagd wordt.  

In onze familietraditie wordt er (twee maal per jaar) gejaagd en geoogst naar draagkracht van ons 
terrein. Het wild wordt geschoten, schoongemaakt en gegeten in familiesfeer. Onze kinderen leren 
de cyclus van beheer en benutting en kennen de achtergronden en het proces van een “stukje vlees”. 

Het sluiten van het jachtseizoen voor haas en/of konijn maakt een einde aan de jachtdagen en 
daarmee aan ons eco-systeem in eigen beheer. Waarom zouden wij alle investeringen in tijd en geld 
doen als we niet mogen oogsten? De verschraling die dan optreedt zal desastreuze gevolgen hebben 
voor de biodiversiteit. Ik noem u de insecten op de door ons ingezaaide akkerranden en de 
padden/salamanders in de door ons aangelegde en onderhouden poelen. 

Ook de jonge generatie zal niet meer te porren zijn voor werk op het landgoed wanneer er geen 
jachtdagen meer zijn waar ze kunnen oogsten. 

Ik hoop dat u vertrouwt op  de kracht van kleinschaligheid en de intrinsieke motivatie van de 
particuliere natuurbeheerders. Zij dragen bij aan een mooier en bio-divers-er Nederland. Allemaal in 
hun eigen eco-systemen. Doorbreek deze niet met generieke wetgeving gebaseerd op zeer 
twijfelachtige (dag) tellingen van mensen die het terrein waarin ze geteld hebben niet kennen. 

Dank u wel. 


